SARD

The Syrian Association for Relief and Development

الجمعية السورية للإغاثة والتنمية

Ready to Eat Rations Supply Tender مناقصة حصص جاهزة للأكل

رقم المناقصة: PRTE02/2020 :PRTE02/2020

اب ۲۰۲۰ Aug 2020

Introduction

SARD is seeking suppliers for provision of Ready to Eat Rations which are to be distributed in the framework of supporting the emergency relief efforts, to the beneficiaries influenced from the humanitarian crisis in Syria.

SARD is looking for a supplier to provide a minimum of 10,000 Ready to Eat Rations in total with the possibility that the SARD organization will require more quantity until the end of the project

SARD expects the goods to be delivered to the warehouse in Sarmada or Sejjo in Idleb or Azaz province respectively.

The expected delivery dates and quantities (subject to change and agreed between parties) are as follows:

Estimated Delivery Date	Quantity
One week after signing the contract	2500
During September	7500
Total Qty	10000

The Ready to Eat Rations/box should contain items as describe below. SARD will order through individual Purchase Orders.

Tender Conditions

- 1. SARD is not bound to accept the lowest price but will also take into consideration several factors including quality of product, experience of the suppliers, delivery time and packaging.
- 2. The quantity of the food items listed in the specifications and in the Ready to Eat Ration may change. They may increase or decrease in the quantity as needed without incurring any change of the unit price of the food items.
- 3. SARD expects the goods to be delivered to the warehouse in Sarmada and SEJO in Idleb and Azez provinces. The Ready to Eat Rations must be delivered to final agreed destination onto trucks provided by the supplier. SARD will supervise the coordination between the parties involved in the shipment (the supplier, SARD Syria team).
- 4. SARD will not be involved in any export process or cross-border shipment facilitation.
- 5. Prices should be submitted in TRY. The offers should be valid until the end of September 2020, SARD has the responsibility to select a supplier within the period of the validity. After the bid committee selects the supplier and signs a contract, the contracted price should be valid until the total requested quantity in this tender is purchased or until the end of the contract duration.
- 6. Prices should be comprehensive in that they include packing (appropriate card boxes), loading, unloading, weighing, stacking, transport to the delivery point per basket, insurance costs. Supplier cannot claim any additional costs not captured in the prices provided.

- 7. The supplier accepts to deliver the items with requested quantity and quality according to the specifications under product specification table on page4, as noted in the tender book.
- 8. The Supplier agrees to submit the actual prices in the tender book, based on the specifications in the Bill of Quantities template and agrees to hold these prices for the duration of the contract or until the completion of the shipments in the contract.
- 9. If the Ready to Eat Ration and its contents do not meet the specifications (composition and quality) and/or is damaged, it must be replaced at the supplier's expense.
- 10. SARD reserves the right to alter, change, or terminate the contract at any time given that a Purchase Order has not yet been issued.
- 11. Suppliers should provide samples of all contents and packaging with the submission of the offer.
- 12. Suppliers should have at least 3 references and implemented similar projects.

Payment

- 1. The signed contract will include 2 Purchase Order (subject to change).
- 2. Payments for each Purchase Order will be done within 10 working days from the date of receiving the items in the warehouse.
- 3. The supplier agrees to pay a delay fine of 0.5% out of the total value for each delayed day under the duration agreed on in the contract
- 4. Payments will be made in TRY through PTT bank transfer referencing invoice number.

Tender submission

- The deadline for submission of offers is <u>Friday</u>, <u>Aug 14</u>, <u>2020</u>, <u>at 15:00 Turkish time</u>. Samples of the commodities have to be submitted to SARD office together with the completed tender book. Any offers submitted after the specified date and time will not be accepted.
- 2. Suppliers must write the tender number and the name of the tender on the sealed envelope.
- 3. Suppliers must deliver the Tender Book and all relevant documentation in a closed envelope that is signed on the seal to SARD Office located at Şükrü Kanatlı Mah. Atatürk Cad. No:134, Kat:4, D:8, Antakya, HATAY.
- 4. Only signed, stamped and sealed bids will be considered.
- 5. Samples must be submitted along with the tender book and labelled with supplier name and tender number.
- 6. Due to the Coronavirus pandemic, offers will be accepted only on the last day of the submission (Friday, Aug 14, 2020) from 10:00 to 15:00.
- 7. SARD reserves the right to reject any or all bids which do not respect the tender conditions.

PRODUCT SPECIFICATIONS

No.	Item name and specifications	Unit	Quantity	Packing	Supplier proposed alternatives specifications or packaging if needed
1.0	Corrugated cardboard box; White surface with prints on 4 sides; box is finished with packing tape. Corrugated Cardboard BC double waved, height stapled or glued; box bottom glued. Each box is able to carry min. 15 kg of content. The bottom is strengthened with a separate cardboard layer.	piece	2	N/A	
1.1	Fava Beans The product must free from any additions or impurities and it does not contain foreign materials, and the can should be safely sealed. Production year 2019-2020	Kg	2.8	7 * 400 gr	
1.2	Chickpeas Paste/Canned Hummus, The product must free from any additions or impurities and it should not contain foreign materials, and the can should be safely sealed. Production year 2019-2020	Kg	2.5	5 * 500 gr	
1.3	Canned chicken pate, The can shall be sealed, free of holes, to avoid corrosion and rust The meat used is suitable for human consumption and conforms to standard specifications and is free from any unacceptable smells or flavours The meat is coherent, uniform inconsistency, and can be cut in a circular way Be free from artificial coloured materials It should be valid for consumption until the end of 2020	Kg	1	5 * 200 gr	
1.4	Tomato Paste, The enclosure should be closed tightly so that the layer that is in direct contact with the food is inactive and does not interact with its components, and does not lead to the occurrence of corrosion and holes in the box and does not corrode. Salt content max. 1 % Production Year 2019-2020	Kg	1	5 * 200 gr	
1.5	Olive oil, Refined olive Oil, the product has a distinctive colour, smell and taste of Olive oil. It shall be free of any adulterants, extraneous material or additives. The product Should be packaged well so a reasonable pressure will not cause a pour of the oil, the oil's free acidity shouldn't exceed 2%	Lt	0.5	1 * 0.3 Lt + 1* 0.2 Lt	

1.6	Canned Tuna Canned Tuna consisting of the flesh of any of the appropriate tuna species packed in vegetable oil in hermetically sealed containers.	Kg	1,65	10 * 165 gr	
1.7	Sugar, Unrefined sugar made of sugar beet. High quality, dry, homogeneous granulated, free-flowing crystals. Zero moisture content. Production date 2019 - 2020	Kg	0.5	1 * 300 gr + 1 * 200 gr	
1.8	Za'atar, A condiment made from a mixture of dried herbs, spices and seeds. Percentage of Thyme shouldn't be less than 40% Percentage of Sesame shouldn't be less than 40% Percentage of Sumac shouldn't be less than 5% It should be well packaged and free from contamination. It should be free of any artificial flavouring or colouring.	Kg	0.5	1 * 300 gr + 1 * 200 gr	

Packaging

Each RTE ration shall be packaged in two boxes with the quantities in the tables below, please include comments on packaging if any.

Contents of Box 1 (2 Persons) 10,000 Boxes	Quantities for Box 1
Fava Beans	3 * 0.4 = 1,20 Kg
ChickPeas Paste/Canned Humous	2 * 0.5 = 1,00 Kg
Canned chicken	2 * 0.2 = 0,40 Kg
Tomato paste	2 * 0.2 = 0,40 Kg
Olive Oil	1 * 0,20 = 0,20 Lt
Canned Tuna	4 * 0.165 = 0,66 Kg
Sugar	1 * 0,20 = 0,20 Kg
Zaatar Dried	1 * 0,20 = 0,20 Kg

Contents of Box 2 (3 Persons) 10,000 Boxes	Quantity for Box 2
Fava Beans	4 * 0.4 = 1,60 Kg
ChickPeas Paste/Canned Humous	3 * 0.5 = 1,50 Kg
Canned chicken	3 * 0.2 = 0,60 Kg
Tomato paste	3 * 0.2 = 0,60 Kg
Olive Oil	1 * 0,30 = 0,30 Lt
Canned Tuna	6 * 0.165 = 0.99 Kg
Sugar	1 * 0,30 = 0,30 Kg
Zaatar Dried	1 * 0,30 = 0,30 Kg

Comments on Packaging

Bill of quantities for one Ready to Eat Ration box - all-inclusive as per conditions above

#	Commodities	Kg/lt	Unit price TRY	Total price
1	Fava Beans	2.8 kg		
2	Chickpeas Paste/Canned Humous	2.5 kg		
3	Canned chicken	1 kg		
4	Tomato Paste	1 kg		
5	Olive Oil	0.5 litres		
6	Canned Tuna	1.62 kg		
7	Sugar	0.5 kg		
8	Zaatar Dried	0.5 kg		
	Total cost before transportation			
	Transportation to the warehouse in Azaz or			
	Total final cost			

Weight of the Ready to Eat Ration: 10.42 kg

Supplier Notes: Please include details of proposed packaging and contracted price validity.

Do you agree to keep the offered price for a contract until end of Oct 2020?

What is the delivery time needed for supply from each Purchase Order date? Please indicate a realistic approximation of days needed to deliver an order of 10,000 Ready to Eat Ration.

Steps	Number of Days	Comments
Purchase / Manufacture		
Packaging & Loading		
Shipping & Unloading		
Total days needed to deliver from purchase order date		

Please complete information on company

1	Company's Name	
2	Owner name	
3	Company's representative name and title	
4	Company's Legal address	
5	Company's Phone number	
6	Company's email address	
7	*Company's tax certificate number (Vergi Levhası)	
8	*Company's membership to any trade unions or chamber of commerce	
9	Company's web site	

A paragraph introducing the company with a focus among other on the following:

- a. European countries where the food is exported, specify the biggest markets in the world
- b. Existing branches in foreign countries if any
- c. Company's Capital
- d. Past 3 years annual exported quantities
- e. Past 3 years' annual revenue
- f. Past 3 years annual VAT payment
- g. Indicate which items the company is manufacturing, in relation with the one in this tender
- h. Past performance in food supply and delivery in either commercial or NGO sector (be as detailed as possible)

^{*}attach copies of documents

List of references

Organization	Contact name and contact details	Service provided Related to Food supply in particular or any other commodity experience

Any other comments

Selection criteria for the bid committee for reviewing each offer.

	Scoring	Percentage
Price	Best Price/Evaluated Price*Percentage	% 40
Quality of Items Evaluated offer's Quality Score / Best Quality Score * percentage		% 40
Delivery conditions	Best Delivery /Evaluated Delivery*Percentage	% 20

Exclusion criteria

Non-sealed envelopes, offer without Ready to Eat Ration sample, offer sent after due date, failing to fill the Bill of Quantities correctly.

SARD

The Syrian Association for Relief and Development الجمعية السورية للإغاثة والتنمية

Ready to Eat Rations Supply Tender مناقصة حصص جاهزة للأكل

رقم المناقصة: Procurement №: PRTE02/2020

اب ۲۰۲۰ Aug 2020

الغاية من المشروع

تبحث منظمة SARD عن بائع لتزويدها بما يقدر ب ١٠٠٠٠ حصص جاهزة للاكل على الاقل مع احتمال ان تطلب منظمة سارد كمية اكثر حتى نهاية المشروع لتوزيعها على العائلات المحتاجة للمعونة هذا المشروع صالح لنهاية الشهر العاشر ٢٠٢٠ , وذالك لدعم المستفيدين المتأثرين بلازمة الانسنية في سوريا

2. مكان التوريد

• مستودع منظمة SARD في ادلب (سرمدا) او في اعزاز (سجو).

مواعيد التسليم والكميات المتوقعة (قابلة للتغيير وبموافقة الاطراف) ستكون كالتالي

الكمية	التاريخ المتوقع للاستلام
۲٥٠٠	خلال اسبوع من توقيع العقد
٧٥٠٠	خلال شهر ایلول
1	الكمية الكلية

يجب أن تحتوي الحصص الجاهزة للأكل على عناصر كما هو موضح أدناه. ستطلب منظمة سرد الكميات من خلال أوامر الشراء.

شروط المناقصة:

١-منظمة سرد غير ملزمة بقبول أدنى سعر ولكنها ستأخذ في الاعتبار أيضًا عدة عوامل بما في ذلك جودة المنتج والخبرة لدى الموردين ووقت التسليم والتعبئة.

٢- قد تتغير كمية المواد الغذائية المدرجة في المواصفات وفي لحصص الجاهزة للاكل. قد تزيد أو تنقص الكمية حسب الحاجة دون تكبد
 أي تغيير في سعر الوحدة للمواد الغذائية.

٣- يجيب على المورد تسليم البضائع إلى المستودعات في سرمدا وسيجو في محافظة إدلب واعزاز. يجب تسليم حصص الجاهزة للاكل
 إلى الوجهة النهائية المتفق عليها

٤- منظمة سرد لن تشارك ولن يكون لها اي علاقة في اي عملية تصدير او تسهيل الشحن عبر الحدود

- يجب تقديم السعر بالليرة التركية. يجب أن تكون العروض صالحة لاخر شهر ايلول، وتقع على منظمة سرد مسؤولية اختيار مورد خلال فترة الصلاحية. لجنة فض المناقصة هي التي تقوم باختيار المورد وتقوم بتوقيع العقد، يجب أن يكون السعر المتعاقدعليه ساريًا حتى يتم شراء الكمية الإجمالية المطلوبة في هذه المناقصة أو حتى نهاية مدة العقد.

٦-يجب أن تكون الأسعار شاملة من حيث أنها تشمل التعبئة (الصناديق)، والتحميل، والتفريغ، والوزن، والنقل إلى نقطة التسليم لكل سلة، وتكاليف التأمين. لا يمكن للمورد المطالبة بأي تكاليف إضافية لم يتم تسجيلها في الأسعار المقدمة.

٧- يقبل المورد تسليم الأصناف بالكمية والجودة المطلوبة حسب المواصفات الواردة في الصفحة التالية، كما هو مذكور في دفتر الشروط.

٨- يوافق المورد على تقديم الأسعار الفعلية في دفتر المناقصات، بناءً على المواصفات الواردة في دفتر الشروط ويوافق على تثبيت هذه
 الأسعار طوال مدة العقد أو حتى الانتهاء من الشحنات في العقد.

٩- إذا كانت حصص الجاهزة للاكل ومحتوياتها لا تستوفي المواصفات (التركيب والجودة) أو تالفة، فيجب استبدالها على نفقة المورد.

١٠- تحتفظ امنظمة سرد بالحق في تغيير العقد أو إنهائه في أي وقت اذا كان أمر الشراء لم يصدر بعد.

١١- يجب على المورد تقديم عينات من جميع المحتويات وتغليفها عند تقديم عرض السعر الخاص به.

١٢- يجب ان يكون لدى الموردين ٣ مراجع على الاقل وان يكون لديه اعمال منفذة لمشاريع مماثلة

الدفعات:

- 1- يتضمن العقد الموقع أمر شراء او اثنان حسب الحاجة (عرضة للتغيير)
- 2- سيتم الدفع لكل طلب شراء في غضون ١٠ أيام عمل من تاريخ استلام المواد ووصولها الى المستودع.
- 3- يوافق المورد على دفع غرامة تأخير بنسبة ٠,٥% من القيمة الاجمالية لكل يوم تأخير خلال المدة المتفق عليها في العقد
 - 4- سيتم الدفع بالليرة التركية عن طريق ال PTT اعتمادا على رقم الفاتورة

التقديم على المناقصة:

- 1- اخر يوم لنقديم العطاءات هو الجمعة ١٤ اب ٢٠٢٠ الساعة ١٠:٠٠ بتوقيت تركيا يجب تقديم عينات من السلع إلى مكتب سرد في تركيا مع دفتر المناقصة المكتمل. لن يتم قبول أي عروض مقدمة بعد التاريخ والوقت المحددين.
 - 2- يجب على الموردين كتابة رقم المناقصة واسم المناقصة على الظرف المختوم.
- 3- يجب على الموردين تسليم دفتر المناقصة وجميع الوثائق ذات الصلة في ظرف مغلق ومختوم وعليه توقيع المورد على الختم Şükrü Kanatlı Mah. Atatürk Cad. No:134, Kat:4, العنوان التالي D:8, Antakva, HATAY.
 - 4- سيتم النظر فقط في عروض الاسعار الموقعة, المختومة والمغلقة.
 - 5- يجب تقديم العينات مع عرض السعر ومكتوب عليه اسم المورد ورقم المناقصة.
 - 6- تحتفظ سرد بالحق في رفض أي أو جميع عروض الاسعار التي لا تحترم شروط المناقصة.
 - 7- بسبب الاوضاع الحالية ونظرا لوجود كورونا فايروس لن يتم قبول العروض الا في اليوم الاخير من التقديم الموافق في ١٤
 اب ٢٠٢٠ يوم الجمعة من الساعة ١٠ صباحا حتى الساعة الثالثة مساء

مواصفات المنتج:

رقم	اسم المواد ومواصفاتها	الوحدة	التغليف	الكمية	اقتراحات المورد لمواصفات بدیلة للمواد او التغلیف او التعبئة إذا لوم الامر
	صندوق من الورق المقوى: سطح أبيض مع مطبوعات على ؛ جوانب؛ مربع الشكل وعند الانتهاء من التعبئة يجب ان يكون مغلف بشريط التعبئة يجب ان يكون مغلف بشريط التعبئة لوح مزدوج من الورق المقوى BC، الارتفاع مدبب أو لاصق؛ كل صندوق قادر على حمل ١٥ كغ من المحتوى. يتم تعزيز الجزء السفلي بطبقة من الورق المقوى منفصلة.	قطعة	لا يوجد	*	
.1	فول مدمس يجب أن يكون المنتج خاليًا من أي إضافات أو شوائب ولا يحتوي على مواد غريبة، ويجب أن تكون مختومة بإحكام. سنة الإنتاج ٢٠٢٠-٢٠١	كغ	۶ ٤٠٠ غ	۲٫۸ کغ	
٠٢	حمص معلب او معجن الحمص يجب أن يكون المنتج خاليًا من أي إضافات أو شوائب ولا يحتوي على مواد غريبة، ويجب أن تكون مختومة بإحكام. سنة الإنتاج ٢٠٢٠-٢٠١	كغ	ه* ۰۰، غ	۵,۲ کغ	
۰۳	الدجاج المعلب، يجب أن تكون العلبة محكمة الغلق وخالية من الثقوب لتجنب التآكل والصدأ اللحوم المستخدمة مناسبة للاستهلاك البشري وتتوافق مع المواصفات القياسية وخالية من أي روائح أو نكهات غير مقبولة اللحم متماسك ومتناسق ويمكن تقطيعه بشكل دائري تكون خالية من المواد الملونة الاصطناعية يجب أن تكون صالحة للاستهلاك حتى نهاية عام ٢٠٢٠	كغ	۰۰ ، ، ۲ غ	۱ کغ	
• £	دبس البندورة	كغ	÷۲۰.۰۰ غ	١ػۼ	

	يجب إغلاق العلبة بإحكام بحيث تكون الطبقة التي تكون على اتصال مباشر بالطعام غير نشطة ولا تتفاعل مع مكوناتها، ولا تؤدي إلى حدوث تآكل وثقوب في الصندوق ولا تتآكل				
	محتوى الملح لا يتجاوز ١ بلمئة				
	سنة الإنتاج ٢٠١٠-٢٠٢				
	زیت الزیتون،				
. 0	زيت الزيتون المكرر، المنتج له لون ورائحة وطعم مميز لزيت الزيتون. أن تكون خالية من أي مواد غريبة أو إضافات.	ليتر	۱۰,۲۰*۱ ۲۰,۳۰ ل	ه, . ليتر	
	يجب أن يعبأ المنتج جيداً حتى لا يتسبب الضغط في تدفق الزيت، ويجب ألا تتجاوز حموضة الزيت الحرة ٢٪		0 • ,1 • " 1		
	طون معلب				
٠٦	طون معلب تتكون من لحم أي من أنواع الطون المناسبة المعبأة بالزيت النباتي في عبوات محكمة الغلق	كغ	۱۱ * ۱۱ غ	۱٫٦٥ كغ	
	السكر،				
٠٧	السكر المكرر المصنوع من بنجر السكر. بلورات عالية الجودة، جافة، متجانسة، حبيبات متدفقة. محتوى رطوبة صفر.	كغ	۳۰۰*۱غ ۲۰۰*۱غ	ه,، غ	
	تاريخ الإنتاج ٢٠٢٠-٢٠١٩				
	زعتر				
	بهار مصنوع من خليط الأعشاب والتوابل والبذور المجففة.				
	يجب ألا تقل نسبة الزعتر عن ٤٠٪		۳۰،*۱ غ		
٠٨	يجب ألا تقل نسبة السمسم عن ٤٠٪	كغ	۲۰۰۰۱ غ	ه,، غ	
	يجب ألا تقل نسبة السماق عن ٥٪		۲۰۰۰۱ ع		
	يجب أن تكون معبأة بشكل جيد وخالية من التلوث.				
	يجب أن تكون خالية من أي نكهات أو ألوان اصطناعية				

التغليف يجب تغليف كل حصة من الحصص الغذائية الجاهزة للاكل الى حصتين في صندوقين مع الكميات في الجداول أدناه ، يرجى تضمين التعليقات على العبوة إن وجدت

محتويات الصندوقة الاولى لشخصين ١٠٠٠٠ حصة	كميات الصندوقة الاولى
فول مدمس	۳ * ۶٫۲ = ۲٫۲ کغ
حمص معلب او معجن الحمص	۱ = ۰,0 * ۲ کغ
دجاج معلب	۲ * ۲,۰ = ۰٫۰ کغ
دبس البندورة	۲ *۲,۰ = ۰٫۰۰ کغ
زیت زیتون	۱ * ۲۰,۰۰ - ۲۰,۰ لتر
طون معلب	٤ * ١٦٥٠,٠ = ٦٦,٠ کغ
سکر	۱ * ۰٫۲۰ = ۲۰٫۰ لتر
زعتر يابس	۱ * ۰٫۲۰=۰٫۲۰ لتر

محتويات الصندوقة الثانية لثلاثة اشخاص ١٠٠٠٠ حصة	كميات الصندوقة الثانية
فول مدمس	٤ * ١,٦٠ = ٠,٤ کغ
حمص معلب او معجن الحمص	۳ * ۰٫٥ کغ
دجاج معلب	۳ * ۰٫۲۰ -۰٫۲ کغ
دبس البندورة	۲ * ۲٫۲ = ۰٫۲ کغ
زیت زیتون	۱ * ۳۰,۳۰= ۳۰,۰ لتر
طون معلب	٦ * ١٦٥، - ٩٩. کغ
سکر	۱ * ۰٫۳۰ = ۰٫۳۰ کغ
زعتر يابس	۱ * ۰٫۳۰ = ۰٫۳۰ کغ

تعليقات على العبوة

فاتورة الكميات لصندوق حصة جاهزة للأكل - شامل كليًا وفقًا للشروط أعلاه

#	السلع	كغ_ليتر	سعر الوحدة	مجموع سعر الوحدة
1	فول مدمس	۲٫۸ کغ		
2	حمص معلب او معجن الحمص	۲٫۵ کغ		
3	دجاج معلب	۱ کغ		
4	دبس البندورة	۱ کغ		
5	زيت زيتون	۰,۰ ليتر		
6	طون معلب	١,٦٥ كغ		
7	سكر	۰٫۰ کغ		
8	زعتر يابس	۰٫٥ کغ		
,	التكلفة الكلية ما قبل التوصيل			
	تكلفة التوصيل الى مستودع اعزاز او سرمدا			
	التكلفة النهائية			

تعليقات على التغليف او العبوات			

هل توافق على تثبيت السعر على العقد حتى نهاية شهر تشرين الاول ٢٠٢٠؟

عند استلام امر الشراء كم من الوقت تحتاج الى توصيل ١٠٠٠٠ سلة غذائية لمستودعات سرد

خطوات	عدد الايام	تعليقات
الشراء – التصنيع		
التعبئة والتغليف والتحميل		
النقل او الشحن والتفريع		
إجمالي الأيام اللازمة للتسليم من تاريخ أمر الشراء		

يرجى تعبئة المعلومات المطلوبة ادناه

١	اسم الشركة	
۲	اسم المالك	
٣	ممثل الشركة ومنصبه	
٤	عنوان الشركة	
0	رقم هاتف الشركة	
٦	البريد الالكتروني	
Y	بيان التسجيل - رقمه	
٨	توقيع الشخص المسؤول	
٩	ختم الشركة	

* إرفاق نسخ من المستندات المجال مع تعبئة كافة المعلومات – اسم الشركة – اسم الشخص ومنصبه – رقم هاتف وبردي الكتروني

المنظمة / العميل	اسم الشخص ومعلومات التواصل	الخدمات المقدمة

ملاحظات أخرى

معايير الاختيار المتبعة من قبل لجنة فض العروض

	طريقة التهديف	النسبة
السعر	اقل سعر بالمناقصة / السعر المقيم * النسبة	% £ ·
جودة المواد	الجودة المقيمة / أفضل جودة بالمناقصة * النسبة	%£ ·
شروط التسليم	أفضل تسليم مقدم / التسليم المقيم * النسبة	%٢٠

معاير رفض العروض:

- العروض الغير موضوعة بظروف مختومة ومغلق.
 - عرض سعر بدون وجود عینة مقدمة.
- العروض التي تم تقديمها بعد اخر موعد للاستلام.
 - عدم ملئ فاتورة الكميات بشكل صحيح.